
【供应】对刀仪（无线对刀仪）

产品名称 【供应】对刀仪（无线对刀仪）

公司名称 成都海龟无线科技有限公司

价格 150.00/件

规格参数 品牌:新宏畅
型号:对刀仪
类型:高度设定仪

公司地址 成都市武侯区玉林东街16号

联系电话 86 28 85238029 13980005532

产品详情

品牌 新宏畅 型号 对刀仪
类型 高度设定仪 规格 无线高度设定仪
适用机床 皆可 产品别名 对刀仪
材质 塑料 是否库存 否
是否批发 是

无线对刀器描述：

．无线与运动控制系统连接，无任何连接线

．无线传输距离15米

．对刀行程4毫米

．对刀精度6微米

．采用纽扣电池3v使用，工作电流小于200微安，能使用6个月不更换电池

．具有电源开关：平时不使用对刀器，将电源开关关闭，以节约电能，延长电池使用寿命

．外观尺寸：70毫米 x 50毫米 x40毫米

．具有2级告警输出：当刀具压下对刀器往下移动，达到对刀点的时候，对刀器将对刀信号无线传输到运
动控制卡，运动控制卡马上停止机床移动，达到对刀目的；如果机床没有停止移动，刀具继续移动，达
到对刀器第2级告警，那么对刀器将第2级告警信号传输给机床，出发机床的z轴退刀点，迫使机床刀具回
到z轴退刀点，保护刀具



．使用方便，适用性强，比传统对刀器更方便，工作效率更高

一．外观结构说明（structure description）

对刀器：height setting instruments

备注：当低压指示灯亮的时候，表示电池电量快用完了，建议更换电池。

note：when the low pressure indicator light when the battery is running out, the proposed replacement battery

二．装箱配件说明（packingparts）

1．接收器（wireless receiver）：1只（one）

2．无线对刀器（wireless height setting instruments）：1只（one）

3．说明书（manual）：1份（one）

三．直流电气特性（dcdescription）

产品名称

name

工作电压

voltage

工作电流

current

备注

note
无线接收器

wireless receiver

4．5v—5．0v 小于50ma

less than 50ma
无线对刀器

wireless height setting instruments

2．5v—3．0v 平均电流小于1ma

averagecurrent

less than 1ma

3v纽扣电池供电，可以使用半年

3v button battery can be used for 6
months

四．对刀性能参数

项目名称

project name

参数

parameters

备注

note
对刀行程

height setting instruments

range

3mm 机床刀具接触到对刀仪探头后，可以活动
的最大距离

machine heads come into contact with the probe
instrument，you can active the maximum
distance

重复对刀精度 小于6微米



repeatability ofheight setting
instruments

less than 6 microns

注意:无线对刀器采用3v纽扣锂电池工作，当低压指示灯亮的时候，表示电池电量快用完了，建议更换电
池。

note：the height setting instruments work with 3v lithium coin；when the low pressure indicator light when the
battery is running out, the proposed replacement battery

更换电池：用十字螺丝刀把对刀器底盖拆下来，然后更换电池，再安装上对刀器底盖。

replace the batteries：with a phillips screwdriver to remove the bottom cover and then replace the battery, then install
the bottom cover.

五．性能描述（rfperformance description）

序号

no.

性能参数描述

performance or parameters description
1 采用2。4g无线rf传输技术，发射功率0db，接收灵敏度-98db

the rf is standard with2.4gism,the tx power is 0db and the rx sensitivity is -98db.
2 具有64个跳频频道，每个频道间隔1mhz

the rf has 64 channels,the channel gap is 1mhz
3 空旷直线传输距离大于15米

the transmission distance is further than 15 meters with no barrier
4 智能无线技术，实现自动跳频，自动节约功耗，自动id码学习

the protocol designed with high performance
5 采用跳频传输，抗干扰能力强；能自动避开无线路由器，2。4g无线耳机，蓝牙设备的干扰。

to jump frequency adaptively when noised ,which can work with 2.4g wireless mic ,wlan and bluetooth etc. devices.
6 跳频传输技术，同一个房间，能支持32套设备，同时使用，相互不受影响

32 setswireless handlework fine at the same time in one room ,with no-interference each other

备注：不使用对刀器的时候，建议将对刀器电源按钮拨动到关的位置，以节约电池用电。

打开电源开关，工作指示灯不亮的情况下，不要使用对刀仪，防止刀具压坏仪器。

无线对刀器采用3v纽扣锂电池工作，当低压指示灯亮的时候，表示电池电量快用完了，建议更换电池。

note：when not in use when the instrument，proposed to instrument the power button toggle to the off position to
conserve battery power.

turn the power switch, the working indicator does not light the circumstances, do not use the equipment, crushing
equipment to prevent the machine



the height setting instruments work with 3v lithium coin；when the low pressure indicator light when the battery is
running out, the proposed replacement battery

六.使用功能描述（featuresdescription）

对刀器指示灯 名称 功能描述
工作状态指示灯

working status
indicator

当把对刀器电源开关打开；

如果对刀器工作正常：该指示灯常亮；该指示灯灭，则对刀器工作不正常，建
议先排除故障，再使用

工作指示灯不亮：检查对刀器接收器是否安装在电脑上

对刀器工作正常，必须要保证工作指示灯常亮

open the instrument power switch if the instrument is working properly: always lights
work; work lights off, the instrument is not working properly, it is recommended
troubleshooting, re-use

light does not work: check the receiver is installed on your computer

告警指示

alarm indication

在工作状态下，当机床对刀操作的时候，机床刀具压下对刀器探头往下移动，
达到设定的高度情况下，告警灯常亮，对刀器的接收器将停止机床移动。

如果机床还继续移动，停不下来，则该灯闪烁，提示用户，需要手动停止机床
。

in working condition, when the machine tool under pressure apparatus tantou wang
moved to the location of the tool heightwhen the warning lights lit, forcing the machine
to stop moving equipment

if themachine continues to move, not stop, the lights flash, prompting the user needs to
manually stop the machine

低电压指示

low oltageindication

当电池电量不够的时候，该灯常亮，提示用户更换电池。

when the battery isnot enoughtime,thelightslit,prompts the user toreplace the battery.

电源开关

power switch

当把电源开关拨动到on的位置，打开对刀器，如果对刀器接收器连接在电脑
上，则对刀器工作指示灯亮。

当把电源开关拨动到off位置，则关闭对刀器电源。

平时，不使用对刀器的时候，建议关闭对刀器电源。

when the power switch to toggle to the on position, open the instrument, if the receiver
connected to your computer, then the indicator light instrumentation

when the power switch to toggle to the off position, turn off the instrument power.

when not using the instrument, the proposed power off the instrument.



成都新宏畅无线科技有限公司

www.xhctech.com
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